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 الأسئلة الكتابية المتوقعة
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 A solenoid with a radius of (2cm  ), length (40cm) and a number  of turns of 100 turns  find  

inductance  L 

 لفة اوجد معامل الحث الذاتي    100( و عدد لفاته   40cm( ، و طولة )   2cmملف لولبي نصف قطرة ) 

A solenoid's  inductance is equal to (L). Suppose that the length of the solenoid is increased to be 
double its original length, and the average cross-section radius is reduced to half, while the number 
of turns remains unchanged. How much the inductance becomes? 

 

  انخفض  و  عليه   كان  ما  ضعف  ليصبح  الحلزوني  الملف  لطو    مضاعفة  تم  أنه  افترض  (،L) الكهربائي حثه  معامل  حلزوني  ملف
 الكهربائي؟ حثه معامل يصبح كم  لفاته.  عدد  يتغير  لم بينما  عليه  كان ما نصف ليصبح  العرضي مقطعه قطر نصف متوسط

A long solenoid has 1000 turns. When a current of 4 A flows through it, the magnetic flux 

linked with each turn of the solenoid is 4×10-3  Wb. The self-inductance of the solenoid is 

 
 ، فان (  Wb 3-4x10  )كان التدفق المغناطيسي  ( 4A  )، عندما يمر به تيار  لفة 1000لف لولبي عدد لفاته م

 ذاتي هو معامل الحث ال



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A long solenoid having 200 turns per cm carries a current of 1.5A . At the center of it is 

placed a coil of 100 turns of cross-sectional are 3.14×10-4 m2  having its axis parallel to the 

field produced by the solenoid. When the direction of current in the solenoid is reversed 

within 0.05sec, the induced e.m.f. in the coil is 

 
من في مركزه  . يتم وضع ملف  (   1.5A)    يحمل تيارًا قدره ، cmلفة لكل  200يحتوي على طويل لولبي ملف 
تم عكس اتجاه ذا ا. (    2m 4-3.14x10المقطع العرضي له ) مساحةكان  اذا .  واز  تا ممويكون محوره  لفة 100

 المستحثة. في الملف هو emf، فإن قيمة   (  sec 0.05 )   التيار في الملف اللولبي خلال

 A long solenoid with a circular cross section of radius (r1=4.0cm) and (n=300turns/cm) 
is inside of and coaxial with a short coil that has a circular cross section of radius 
(r2 =6.0cm) and (N=50turns). While the current in the long solenoid is increased 
steadily from (0.27A) to   ( i )   in (20.0ms), the potential difference induced in the short 
coil is (- 0.60V). What is the magnitude of the current (i)? 

 ذي  قصير  ملف  داخل (n=300turns/cm) و (r1=4.0cm) قطره  نصف  دائري  عرضي  مقطع  ذو  طويل  لولبي  ملف
  التيار   إزدياد   أثناء المحور.  في  معه   ومتحد  لفة ( N =50turnsو) (r2 =6.0cm) قطره  نصف   دائري  عرضي  مقطع

  في  المستحث  الجهد  فرق  بلغ (،20.0ms) في (i) إلى (0.27A) من   بثبات  الطويل  اللولبي  الملف  في  المار الكهربائي 
  (؟ i) التيار  مقدار ما (.- 0.60Vالقصير)   الملف



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 A solenoid of 3.2 H inductance stored an energy of 12 J as a magnetic field,  

1 - what is the current flowing in this solenoid?  

2- when the current through the inductor is reduced to half . how much energy magnetic 
field ? 

الذي  ما مقدار التيار  على شكل مجال مغناطيسي،   (  J 1.6)  يخزن طاقة مقدارها  (  1.2H)  ملف لولبي معامل حثه
يمر في هذا الملف؟

 

 

 

من الطاقة. ما (   J 2.80  ) يخزن. (  A 3.00) تياريحمل   (   n= 290 turns /mو عدد لفاته )م  3.00ملف لولبي بطول  
 لملف اللولبي؟هي مساحة المقطع ل



 

 

 

 

 

 

2 – what is type of transformer      ما نوع المحول  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

An ideal transformer cotatins primary coil with 120 turns, and secondary coil with 70 
turns, if the output current is 3.5 A what is the input current? 

لفه ، إذا كان التيار الخارج من   70لفة وملف ثانوي عدد لفاته  120محول مثالي يحتوي ملف إبتدائي عدد لفاته 
 ؟ ي الملف الابتدأئي فما مقدار التيار ف   A 3.5المحول 



 ********* **   أسئلة إضافية     *********** 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The conducting rod shown in the figure, is pulled horizontally through a uniform magnetic 
field of strength (B=0.65T)  with a constant velocity. If the induced potential difference 
between the ends of the rod equals to (0.32V). What is the velocity of the rod? 

 كان إذا  .ثابتة بسرعة (0.65T = B) مقداره منتظم مغناطيسي مجال عبر الشكل في  الموضح الموصل سُحب 
 ؟ الموصل سرعة مقدار ما (.0.32V)  يساوي الموصل طرفي بين المستحث  الجهد  فرق مقدار

A conducting rod of length 20 cm slides to the right with constant speed of 6 m/s over 
two parallel metal bars placed in a magnetic field with a magnitude of 0.4 T, as shown in 
the figure. What is the induced current in the resistor R?  

 (4T = B) مقداره منتظم مغناطيسي مجال عبر الشكل في موضح كما ليمينا نحو  (  20cm ) طولة موصل سُحب
 ؟ المقاومة في المستحث التيار مقدار اوجد  . ) 6m/s ( ثابتة بسرعة

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  2B = 2t  ع الزمن حسب العلاقة ميتغير المجال المغناطيسي   (  cm 15.0)  حلقة فلزية نصف قطرها 

   (  t = 2 s) نية اوجد المجال الكهربائي المستحث في الحلقة عند الثا
 

 

 

 

 What is the frequency of an electromagnetic wave of  wavelength (2.00×10-12m)?  
 

 

 

 



 

 

 

 

 

  

 


